

MAY

五月精選推廣

Mother's Day Special 母親節特色套餐

Wine of the Month

Italian



GALADINO

White Wine

★ Appassito Fiano, Salento IGT

Red Wine

★ Appassito Primitivo, Salento IGT



Delight your Mum with our delicious set menu including braised goose web, fish maw soup and crispy chicken on this special occasion.

Available on 1 May.

這個母親節，貝沙灣為您獻上精選菜單包括鮑汁金錢扣玉掌、椰皇竹絲雞螺頭燉花膠湯及脆皮嫩滑炸子雞，讓您向摯愛的母親表達愛意。供應期由5月1日起。

Greek

Peak Wing Gourmet

朗峰希臘美食巡禮

Greek cuisine is known for its diverse flavour with ingredients of Mediterranean such as baked whole sea bream, beef kebabs with pita bread and more!

Available from 11 to 31 May.

希臘美食蘊含獨具一格的地中海風情，如焗海鯛魚及牛肉串燒配希臘薄餅，期待您來細嚐箇中奧秘！供應期由5月11日至31日。



For further details, please contact Lobby Lounge at 2989 9075 or Dining Room at 2989 9017. Pictures are for reference only.
歡迎致電 2989 9075 (灣畔餐廳) 或 2989 9017 (朗峰餐廳) 查詢更多詳情。圖片只供參考之用。



貝沙灣